
Referat brugerrådsmøde GIC d. 10. februar 2025 

 
Deltager: Jørgen Nielsen (Formand for brugerrådet), Ronni Mark Nielsen (Næstformand/Greve 
Håndbold/FU), Heidi Rostholm (GSB), Sussie Busk Hansen (Gymnastik), Christian Schønnemann 
(GF), Liva Justesen (Greve Tennis), Merete Woll (Greve Bridgeklub), Jette Nielsen (Senior Sport), 
Knud Høyer (Atletik), Bjarne Juhl Jensen (GIF Fitness), Thomas Elsgaard (Greve Trim), Britt Berant-
zino (Greve Linedance), Henrik Perregaard (IFK). 
Afbud: Preben Larsen (Greve Bordtennis). 
Referent: Catrine Eilersen (GIFC-administration)  
 
 

1. Registrering af repræsentanter og spisende. 

Se ovenstående – 6 spisende.  

 

2. Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt.  
 

3. Orientering om Broen Greve v/ Kristian 
Oplæg sendes ud med referatet.  
 

4. Facility Managements servicering af foreningerne. 
a. Erstatningspersonale.  

Facility mangament skulle være en fleksibel ordning hvor tekniskpersonale 

hjælper hinanden på de forskellige matrikler – det har bare ikke fungeret. Der er 

ikke nogen der kommer rundt. Det skal fungere og ellers skal der findes en 

anden løsning.  

Skal det hjemtages? – dette skal drøftes nærmere. FU tager det med på mødet 

med Teknik og Miljø slut februar.  

 

b. Information i forhold til foreningernes aktiviteter. 

Information vedr. matriklen skal sendes ud til brugerne hurtigst muligt fx ved 

mangel på lys, lyd og varme. Der skal ske en forbedring nu.  

 
5. Folkeoplysningsudvalget. 

a. Lokaleudnyttelse. 

- Lokalerne må ikke stå tomme. Der bliver ført tilsyn samt lavet rapporter ud fra 

HallMonitor og foreninger der misligholder deres tider vil blive kontaktet. 

Foreningerne ønsker besked, hvis der bliver ledige lokaler/tider. 

 

b. Medlemsregistrering og stikprøvekontrol blandt foreningerne. 

Der bedes om for mange oplysninger. Foreningerne føler sig dårligt behandlet. 

Information vedr. stikprøvekontrol findes i Greve Ordningen. 

 
6. Møde med Kultur og Fritidsudvalget d. 8. januar. 

En snak om Folkeoplysningsudvalget og hvordan dette kan forbedres. 

En snak om støtteordninger fx elitestøtte. Hvorfor støtte nogen som ikke har behov 

for støtte? Det er folkeoplysningsudvalget som har ansvaret for at revidere retnings-

linjerne for støtte.  
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7. Rapport fra forretningsudvalget.  

a. Christian Schønnemann er indtrådt i FU. 

b. Budget brugerrådets rådighedsbeløb 2025 etape 1 

Der er kommet en indsigelse mod at skifte billedvæggen – da den har en histo-

rie. Dette tages op på FU.  

c. Ønsker fra foreningerne til budget etape 2 2025. 

Tennis har ansøgt om lysmaster.  

d. Der er nedsat et legeplads-udvalg - Ronni og Jørgen. 

 

8. Langsiden. Leje af festlokalet. 

- Lejen på 5000,- er afskaffet. Nu skal man kun betale for festudsmykning/opdæk-

ning. Husk skriftlig kommunikation vedr. aftaler med Cafeen.  

 
9. Særarrangementsmødet 6. marts og deadline for ansøgning 1. marts. 

a. Hjemtagning af særarrangementer og sæsonfordeling. 

Administrationen sendte en mail ud vedr. særarrangements ansøgninger skulle 

være indsendt senest d. 1. marts. I retningslinjerne for udlån af lokaler og 

udendørsanlæg står at deadline er 1. april. 1. april fastholdes. Der er dermed 

ikke møde d. 6. marts.  

 

10.  Nye regler omkring banko, lotteri m.m. 

Reglerne er blevet skærpet, man skal have tilladelse til ovenstående. Læs mere 

hos Spilmyndigheden. 

 

11.  Eventuelt.  

FU har møde med Center for Teknik og Miljø d. 27. februar. Vi vil presse på med 

optegning på parkeringspladsen, fodboldbaner mm. husk at give Ronni besked hvis 

jeres forening har et emne vi skal have med på mødet.  

 

Realdania: Der bliver spurgt til om nogle foreninger tænker at ansøge om Tiny-

house? Det er ikke tilfældet da flere melder om dårlige oplevelser ifm. ansøgning 

hos Realdania.   

 

Lyd i aktivitetssal 1: lyden er for lav. Dennis kontaktes i forhold til lydniveauet.  

 

Kort status på fodboldhuset. Udsigten til at renovering af fodboldhuset påbegyndes i 

foråret ser ikke positiv ud. FU tager den med på mødet med CTM i slut februar hvor 

man håber at kunne få klart svar i forhold til projektet.  

 

Ny cykelsti op mod IFK – status på projektet: Planen var at vente til efter fodboldhu-

set blev lavet. Det anbefales at bede brugere om at benytte appen ”Giv et prej 

Greve”, når der er over 10 anmeldelser, kigger de på det.  

 

Spar Nord vil gerne være sponsor. Kan vi sælge stadionnavne, haller mm. og hvem 

går pengene til? Kom gerne med et konkret og direkte forslag til økonomiudvalget. 

FU tager det op og kommer med noget til næste brugerrådsmøde.  

 


